

Attorney General
McMurtry-Scott Building
720 Bay Street
11th Floor
Toronto ON M7A 2S9
Tel: 416-326-4000
Fax: 416-326-4007

Procureur général
Édifce McMurtry-Scott
720, rue Bay
11^e étage
Toronto ON M7A 2S9
Tél.: 416-326-4000
Télééc.: 416-326-4007



Our Reference #: M-2023-9017

November 1, 2023

Dear Stakeholders:

Ontario is committed to supporting victims of crime and creating safer communities in every region of our province. The leadership, expertise and commitment of local volunteers, organizations and practitioners is critical to ensuring people who have experienced victimization due to crime can access dedicated support and services when and where they need them.

As part of our government's determination to strengthen access to responsive and appropriate victim services, I am pleased to announce that nominations are now being accepted for the 2023/2024 Attorney General's Victim Services Awards of Distinction, which will be held in Spring 2024. **The deadline for nominations is Friday, January 19, 2024, by 11:59pm EST.**

This important awards program recognizes exceptional achievements in service to people who have experienced victimization due to crime. It equally honours the courageous efforts of individuals who have been personally impacted by crime and are now working to raise the profile of victims' issues in Ontario.

Nominations can be made for any eligible individual or organization/group in Ontario:

- individuals who have experienced victimization due to crime*, their family members, or others personally impacted by crime who have raised the profile of victims' issues in Ontario
- volunteers who offer their time and personal resources to help people who have experienced victimization due to crime
- professional practitioners and paid victim services providers who have gone above and beyond their regular duties while providing support to people who have experienced victimization due to crime
- programs, groups and organizations that deliver innovative services to people who have experienced victimization due to crime

**Crime refers to an offence under the Criminal Code (Canada).*

Please note that the ministry cannot accept self-nominations or nominations for:

- persons who are not residents of Ontario*
- organizations located outside of Ontario*
- employees of federal, provincial and municipal governments and sworn police officers
- persons with criminal cases *currently* before the courts

**Exceptions may be made for individuals or organizations involved with human trafficking work.*

The nomination package, including the nomination form and instructions, is available on the ministry's [website](#).

You can obtain more information by contacting the awards' Planning Committee at AGVSAD@ontario.ca.

I would kindly ask you to distribute this information to appropriate members of your community so that deserving individuals and groups may be considered for this award.

Thank you in advance for your participation in this very important initiative.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Doug Downey". The signature is written in a cursive style with a long, sweeping underline.

Doug Downey
Attorney General

Attorney General
McMurtry-Scott Building
720 Bay Street
11th Floor
Toronto ON M7A 2S9
Tel: 416-326-4000
Fax: 416-326-4007

Procureur général
Édifice McMurtry-Scott
720, rue Bay
11^e étage
Toronto (Ontario) M7A 2S9
Téléphone : 416 326-4000
Télécopieur : 416 326-4007



Notre référence : M-2023-9017

Le 1^{er} novembre 2023

Chère intervenante,
Cher intervenant,

Il est très important pour le gouvernement de l'Ontario de soutenir les victimes d'actes criminels et de bâtir des collectivités plus sûres dans toutes les régions de notre province. Le leadership, l'expertise et l'engagement de bénévoles, d'organisations et de praticiens locaux sont essentiels pour permettre aux personnes qui ont été victimes d'un acte criminel d'avoir accès à des soutiens et à des services spécialisés, au moment et à l'endroit où elles en ont besoin.

Dans le cadre de l'engagement de notre gouvernement à renforcer l'accès à des services adéquats et adaptés aux besoins des victimes, je suis heureux d'annoncer que les candidatures pour les Prix de distinction du procureur général pour les services aux victimes 2023-2024, qui auront lieu au printemps 2024, sont maintenant acceptées. **La date limite pour soumettre des candidatures est le vendredi 19 janvier 2024 à 23 h 59 HNE.**

Cet important programme de prix reconnaît les réalisations exceptionnelles au service des personnes qui ont été victimes d'un acte criminel. Il honore également les efforts courageux de personnes qui ont été personnellement touchées par un acte criminel et qui œuvrent maintenant à mieux faire connaître les questions concernant les victimes en Ontario.

Une candidature peut être présentée pour une personne, une organisation ou un groupe en Ontario appartenant à l'une ou l'autre des catégories suivantes :

- personnes qui ont été victimes d'un acte criminel*, membres de la famille de victimes et autres personnes touchées personnellement par un acte criminel, qui ont sensibilisé le public à la situation des victimes en Ontario;
- bénévoles qui ont fait don de leur temps et de ressources personnelles pour aider les personnes qui ont été victimes d'un acte criminel;
- praticiens professionnels et fournisseurs de services aux victimes rémunérés qui sont allés bien au-delà de ce qu'exigeaient leurs fonctions dans leur soutien à des personnes qui ont été victimes d'un acte criminel;
- programmes, groupes et organisations qui fournissent des services innovants à des personnes qui ont été victimes d'un acte criminel.

* « acte criminel », s'entend d'une infraction prévue au Code criminel (Canada).

Veillez noter que le ministère ne peut pas accepter les candidatures suivantes :

1. personnes qui ne sont pas des résidents de l'Ontario*;
2. organisations situées hors de la province de l'Ontario*;
3. employés des administrations fédérale, provinciale ou municipale et agents de police assermentés;
4. personnes qui ont un dossier criminel *en instance* devant les tribunaux.

** Des exceptions peuvent être faites pour les personnes ou les organisations qui s'investissent dans des initiatives de lutte contre la traite des personnes.*

La trousse de nomination, qui contient le formulaire de mise en candidature et les instructions, peut être téléchargée depuis le [site Web du ministère](#).

Si vous souhaitez plus de détails, veuillez communiquer avec le comité de planification pour les prix à AGVSAD@ontario.ca.

Je vous serais reconnaissant de bien vouloir communiquer cette information aux membres appropriés de votre collectivité afin que la candidature de personnes et de groupes méritants puisse être prise en considération pour ce prix.

Je vous remercie d'avance de votre participation à cette initiative très importante.

Meilleures salutations.

Le procureur général,



Doug Downey